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Referat af møde i institutudvalg den 24. januar 2013 

Til stede: Henriette Giese, May Brandt, Tjalfe G Poulsen, Michael Toft Overgaard, Camilla Kristensen, Sergey 
V Kucheryavskiy , Charlotte Sten, Donghong Yu, Peter Roslev, Michael Ørsted 

Fraværende: Peter Lübeck, Stephanie Redmond 

 

1. Referat blev godkendt og dagsorden blev godkendt.  
2. Siden sidst: Juleseminaret for instituttet gik rigtig godt. Fremadrettet vil vi holde seminarer for 

instituttet på de 3 campusser. Sommerseminaret for instituttet til august vil foregå i Esbjerg og vil 
vare i 2 dage og bl.a. indbefatte en tur til Fanø. Juleseminaret den 15. november 2013 kan så foregå 
i Sydhavnen. Fagligheden vil være i fokus ved sommerseminaret, hvor den internationale 
evaluering vil blive fremlagt. Laboranterne synes det er værdifuldt at udveksle erfaringer på tværs 
af campi ved seminarerne. Det kunne også være en mulighed at lave post.doc. klubber på tværs af 
campi. Oprettelse af erhvervsklubber og fremlæggelse af posters af de phd studerende er også en 
mulighed. Parallelle workshops er også en mulighed.  Der skal være plads til diskussion – og evt. til 
udvikling af en handlingsplan for instituttet. 

3. International evaluering: Kommende institutudvalgsmøde bør lægges inden sommerseminaret og 
efter den internationale evaluering er færdig. Panelet vil besøge de 3 campi, og der forventes en 
status den 17-24. juni 2013. 

4. Adjungerede prof: BIO skal ud over de der er i forvejen have tilknyttet en eller flere adjungerede 
professorer. Beslutningen ligger på rektor niveau, men bør gå igennem institutlederen – det 
finansieres af BIO. BIO bør lave en politik for hvem, der skal inddrages ved indstilling af 
adjungerede professorer. 

5. PR strategi: Tjalfe står for at lave et udkast til en PR strategi i 2013. Emnet blev diskuteret, herunder 
betydning af internet ved rekruttering, gymnasiebesøg, Kemishow ved koncerter o.lign. Der 
mangler pt et overblik over, hvad der foregår af PR/rekrutteringsinitiativer på BIO i dag. Sergey vil 
undersøge det nærmere. Herefter skal det på som punkt ved et kommende møde. 

6. Studiemiljø og rekruttering blev foreslået som et komme punkt. F.eks. kunne man invitere 
gymnasieelever til faglige seminarer på de 3 campi. 

7. Det blev diskuteret, hvorledes BIO får yderligere indflydelse på schoolens marketingaktiviteter. 
Camilla ville kontakte Elin og Niels Eriksen vedr dette. 

8. Kommunikationsstrategi ved Camilla: Oplæg fra Camilla blev diskuteret. Kommunikation til hele 
instituttet sker ved de halvårlige seminarer ellers via nyhedsbreve og via ref fra udvalgsmøder. Det 
blev besluttet, at meddelelser om ref fra udvalgsmøder herunder placering på fællesdrev lægges i 
nyhedsbrev.  

9. Kommende møder: 
• 8/5-2013 kl. 10-12 



• 14/8-2013 kl. 10-12 
• 6/11 2013 kl. 10-12 

 
10. Økonomi: BIO følger det budget for 2013, som er aftalt med dekanen. 
11. Personale: Med henblik på at reducere underskuddet er der er afskediget 8 VIP og 4 TAP samt aftalt 

frikøb af personale på projekterne. 

 

 


